



Magee PAC Notice

On behalf of the Magee PAC (Parent Advisory Council):



Who is part of the Magee PAC?

You are! ALL parents/caregivers with a student at Magee.

What does the Magee PAC do?

- Provide opportunities to educate and inform parents about the school;
- Involve parents in volunteer activities;
- Openly discuss parent's concerns and aspirations for their schools

GET INVOLVED!

with your Magee PAC. Use the QR code to:

1. **Stay connected!** Sign up to receive regular communication from us, and to be invited to grade-specific WhatsApp groups so you can get to know other parents in your child's grade.
2. **Volunteer!** Students and the wider school community benefit greatly from engaged parents. There are lots of opportunities to become involved, from special events to joining the PAC Exec. Sign up today!
3. **Donate!** ALL funds donated to the Magee PAC go directly back to enhance student learning at Magee. See the next page for more details on how to donate or please visit our website.



Visit us: www.mageepac.ca

Contact us: pac.magee@gmail.com



Thursday, October 5, 2023

The first Magee PAC event is the **Magee Open House** for parents.

More details to follow.



Magee 家委会 学校开放日公告

Magee PAC (Parent Advisory Council) 家委会公告:



谁是 Magee PAC 家委会的成员?

所有 Magee 中学学生家长/监护人都是我们家委会大家庭的一员。

Magee PAC 家委会的职责是什么?

- 提供家长教育的机会，通知家长有关学校的活动;
- 提供家长担当志愿者参与学校活动;
- 公开讨论家长对学校的关注和期望

GET INVOLVED!

请扫码加入 Magee PAC 大家庭:

1. **保持联系!** 注册并接收我们的定期发送的信息，您将被邀请到特定年级的 WhatsApp 群，这样你就可以更多机会认识和了解你孩子同年级的其他父母。
2. **参与义工!** 您的义工行动将为学生和学校社区提供更多的帮助。有很多参与义工的机会，从一些特定的活动到申请加入 Magee PAC 家委会执行委员。今天就报名申请吧!
3. **捐赠!** 所有 Magee PAC 的捐款将直接用于支持 Magee 学生在学校的学习。有关如何捐赠的更多细节，请参阅下一页或访问我们的网站。



网站: www.mageepac.ca

联系我们: pac.magee@gmail.com



2023 年 10 月 5 日，星期四

第一个 Magee PAC 家委会活动是为家长举办的 Magee 学校开放日。